

3. Landfill Gas Utilization Agreement Extension

Prorogation de l'Accord sur l'utilisation des gaz d'enfouissement

Committee Recommendation(s)

That Council delegate authority to the General Manager of Public Works to negotiate, amend, finalize, and implement a 5-year extension of the Landfill Gas Utilization agreement with PowerTrail Inc. for the Trail Waste Facility Landfill.

Recommandation(s) du Comité

Que le Conseil municipal délègue, au directeur général de la Direction générale des travaux publics, le pouvoir de négocier, de modifier, de finaliser et de mettre en œuvre la prorogation de cinq ans de l'Accord sur l'utilisation des gaz d'enfouissement conclu avec PowerTrail Inc. pour la décharge contrôlée du chemin Trail.

Documentation/Documentation

1. Extract of draft Minutes, Environment and Climate Change Committee, 18 February 2025.
Extrait de l'ébauche du procès-verbal, Comité de l'environnement et du changement climatique, le 18 février 2025.
2. General Manager's report, Public Works Department, dated 6 February 2025 (ACS2025-PWD-SWS-0001).
Rapport du directeur général, Direction générale des travaux publics, daté le 6 février 2025 (ACS2025-PWD-SWS-0001).

**Extract of Draft Minutes 15
Environment and Climate
Change Committee
18 February 2025**

**Extrait de l'ébauche du
procès-verbal 15
Comité de l'environnement et
du changement climatique
Le 18 février 2025**

Landfill Gas Utilization Agreement Extension

File No. ACS2025-PWD-SWS-0001 – City-wide

Report recommendation(s)

**That the Environment and Climate Change Committee recommend
that Council delegate authority to the General Manager of Public
Works to negotiate, amend, finalize, and implement a 5-year
extension of the Landfill Gas Utilization agreement with PowerTrail
Inc. for the Trail Waste Facility Landfill.**

The Committee heard from Mr. James Scott McKillop, who spoke to a slide presentation to illustrate his points. His presentation is held on file with the Office of the City Clerk.

The report recommendation was then put before the Committee and was 'CARRIED', as presented.